

Coordinator
EAPEC Pilot interventions in CAR
Coordinateur
Interventions pilotes en République centrafricaine

Type of assignment: short term-medium term

Profile: Enumerator/research assistant for qualitative survey

Theme: Addressing the worst forms of child labor

Type de contrat : court/moyen terme

Profil : Enquêteurs et assistants de recherche (enquête qualitative).

Thème : approches efficaces pour mettre fin aux pires formes de travail des enfants

EAPEC Project presentation:

Program Title: *Effective Approaches in Ending Worst Forms of Child Labor (EAPEC)*

Research centre: Columbia University (CU)

Consortium Partners: War Child (WC, World Vision (WV) UK (consortia lead), Thomson Reuters Foundation (TRF), Fifty Eight, UN Global Compact Network UK (GCN)

Locations: Batangafo, Bocaranga, Bossangoa, Bangui

This EAPEC program is an UKAid Connect program targeting children engaged in worst forms of child labour. This programme's objective is to enable boys and girls to enjoy their rights to be protected from the worst forms of child labour in the Central African Republic. It will specifically focus on those forcibly recruited into armed conflict, used in prostitution, forced labour or hazardous work in fragile contexts.

The approaches tested here are new to the context of CAR and will be tested at a small scale before possible scale up if results are promising.

Présentation du programme EAPEC:

Titre du programme: *Approches efficaces contre les pires formes de travail des enfants (EAPEC)*

Université : CPC network à Columbia University

Autres partenaires: *World Vision (WV) UK, War ChildUK, (WC), Thomson Reuters Foundation (TRF), Fifty Eight, UN Global Compact Network UK (GCN)*

Localités: *Batangafo, Bocaranga, Bossangoa, Bangui*

Le programme EAPEC est un programme financé par le DFID dans le cadre de l'approche Aid connect, ciblant les enfants engagés dans les pires formes de travail. L'objectif du programme est de permettre aux garçons et aux filles d'être protégés des pires formes de travail des enfants. Ce programme va particulièrement viser les enfants recrutés dans les groupes armés, qui se prostituent, sont forcés à travailler (esclavage), ou travaillent dans des conditions dangereuses.

The approaches tested here are new to the context of CAR and will be tested at a small scale before possible scale up if results are promising.

Assignment

As the program is starting, we are looking for a professional field coordinator to support us during this first research piece. The candidate will coordinate a research team following these pilot interventions closely and collect qualitative data to understand and evaluate them.

The selected candidate will coordinate the research on pilot interventions. The research team will collect qualitative data during all program phases, from preparatory work happening in partner NGOs's office in Goma or Bukavu up to delivering of intervention in the various localities. Duration of contract is 7 months.

The candidate will report directly to the project lead at CU that will supervise the quality of the notes and orient the research on a weekly basis.

Mission

Afin de suivre les activités pilotes du programme qui commence en Décembre 2019, nous cherchons un professionnel expérimenté dans les enquêtes qualitatives. Le candidat devra coordonner l'équipe assurant le suivi de ces interventions pour les comprendre et les évaluer.

Le candidat sélectionné coordonnera la recherche sur les interventions pilotes. L'équipe de recherche recueillera des données qualitatives depuis les préparations ayant lieu aux sièges des ONG partenaires à Goma ou Bukavu jusqu'aux interventions dans les différentes localités. La durée du contrat est de 7 mois.

Le candidat reportera de manière hebdomadaire au chef the projet à Columbia, qui supervisera la qualité des données reçues et orientera les recherches.

Candidate profile:

Requirements:

- Experience of research project coordination (at least 5years)
- Ability to liaise between a research team and implementing partners
- Demonstrated ability to lead focus group discussion, participant observation and interviews
- Demonstrated ability to supervise the work of research assistants, especially ability to oversee the quality of the data produced
- Experience working on child labor issues or more broadly on children's rights
- Knowledge of both south and North Kivu
- Speaking French and English. Kiswahili, Mashi would be a plus.
- Autonomous worker
- References needed

Profil du candidat:

- *Expérience de coordination de projet de recherche (au moins 5 ans)*
- *Expérience et très bonne capacité à assurer la médiation entre les partenaires sur le terrain et l'équipe de recherche*
- *Expérience en recherche qualitative, et capacité à superviser le travail des assistants de recherche. En particulier, capacité à superviser la qualité des données produites.*
- *Capacité à conduire un groupe de discussion thématique, une observation participante et des entretiens*
- *Expériences préalables sur des sujets de protection de l'enfance ou de travail des enfants*
- *Connaissance du Sud et du Nord Kivu*
- *Parlant Anglais, Français. Kiswahili ou Mashi serait un avantage.*
- *Capable de conduire un travail de manière autonome*
- *Références demandées*
-

Application should be sent to/Candidatures à adresser à

CPC Learning Network info@cpclearningnetwork.org